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Zápis	  ze	  schůze	  kulturní	  komise	  

Zápis	  číslo:	  8	  
Datum:	  15.	  května	  2015	  
Místo	  konání:	  Vestec	  

Přítomni:	  

- za	  kulturní	  komisi:	  Blanka	  Drahošová,	  Radka	  Vávrová,	  Anna	  Cajthamlová,	  Kateřina	  Novotná,	  Dana	  
Zemanová	  

- za	  obecní	  zastupitelstvo:	  Jana	  Stupková	  

Program:	  

1. Určení	  zapisovatele	  
2. Detailní	  příprava	  Dětského	  dne	  
3. Ostatní	  návrhy	  k	  plánovaným	  akcím	  
4. Navržená	  změna	  předsedy	  kulturní	  komise	  

	  
	  

1. Na	  schůzi	  byl	  určen	  zapisovatel	  –	  Blanka	  Drahošová	  
	  

2. Detailní	  příprava	  Dětského	  dne:	  	  
a) Program	   akce:	   Zahájení	   bude	   před	   halou	   při	   příležitosti	   jejího	   slavnostního	   otevření	   ve	   13	   hodin;	  

následuje	  přátelské	  utkání	  (koho?)	  13:30	  na	  hřišti;	  od	  15:30	  bude	  na	  podiu	  za	  rybníkem	  divadélko	  pro	  
děti:	  Včelí	  medvídci	  zpívající	  –	  Divadlo	  věž;	  od	  17:00	  zápas	  okresního	  přeboru	  Vestec	  A	  –	  Dobřichovice;	  
v	  průběhu	   celého	   odpoledne	   bude	   pro	   děti	   u	   podia	   nachystané	   tvoření,	   malování	   na	   obličej,	   klaun	  
s	  balónky,	  atrakce	   (nafukovací	  autodráha,	  ekvalizér,	   lezecká	   stěna,	  aquazorbing,	   skluzavka),	  na	   louce	  
za	  rybníkem	  pak	  lukostřelba,	  na	  navážce	  bude	  mít	  Auto	  Brejla	  -‐	  sponzor	  akce	  –	  předváděčku	  

b) Celým	  dnem	  provede	  moderátor	  –	  Jana	  zjistí,	  zda	  bude	  zajištěn	  sponzorem	  nebo	  oslovíme	  moderátora	  
my	  

c) KK	  zajistí	  mimo	  jiného	  čokoládovou	  fontánu	  a	  prodej	  koláčků	  
d) K	  čokoládové	   fontáně	   je	   třeba	   zajistit	   ovoce,	  množství	   zjistí	  AC,	   nákup	   zajistí	   RV,	   JS,	   JS	  dále	  nakoupí	  

špejle	   na	   ovoce,	   tácky,	   potravinářskou	   folii,	   pytlíky	   na	   prodej	   koláčků,	   komise	   se	   dohodla,	   že	   ovoce	  
bude	  v	  prodeji	  

e) Koláčky	  zajistí	  AC	  
f) Tvoření:	  malování	  na	  kamínky	  a	  dřevěné	  výřezy	  (materiál	  k	  výřezům	  zajistí	  BD,	  KN,	  ke	  kamenům	  AC)	  
g) BD	  osloví	  seniory	  a	  RC	  Baráček	  s	  žádostí	  o	  výpomoc	  k	  tvoření	  a	  prodeji	  
h) Plánek	  k	  umístění	  občerstvení	  a	  atrakcí	  vytvoří	  BD	  
i) Občerstvení	   i	   atrakce	   budou	   najíždět	   od	   10	   –	   11	   hodin,	   po	   rozložení	   předváděčky	  Auto	   Brejla	   bude	  

stezka	  zřejmě	  neprůjezdná	  
j) Občerstvení	  bude	  rozmístěno	  částečně	  u	  navážky	  a	  částečně	  u	  podia,	  na	  navážce	  bude	  skákací	  hrad,	  

objednávku	  i	  obsluhu	  si	  zajišťuje	  sportoviště	  
k) Na	  podiu	  bude	  umístěna	  také	  zvuková	  aparatura	  –	  obsluha	  Vašek	  Drahoš?	  Zjistí	  BD	  
l) Pro	  divadélko	  je	  třeba	  zajistit	  sezení,	  při	  dobrém	  počasí	  je	  možné	  využít	  lavičky	  ze	  školky	  případně	  ze	  

sportoviště,	  v	  případě	  nepřízně	  budou	  využity	  lavice	  z	  pivních	  setů.	  
m) Účinkující	  i	  atrakce	  jsou	  již	  závazně	  objednáni.	  
n) TS	  zajistí:	  elektrické	  připojení	  dle	  plánku,	  přivezení	  pivních	   setů,	  odpadkových	  košů,	   toalety	   (posílení	  

do	  prostorů	  u	  rybníka	  nebo	  je	  umístíme	  na	  louku	  k	  lukostřelbě),	  dohled	  nad	  výstavbou	  atrakcí,	  úklid	  po	  
akci	  (částečně	  den	  před	  akcí,	  v	  sobotu	  budou	  osloveni	  z	  řad	  TS	  brigádníci)	  

o) Výrobu	  plakátů	  zajistí	  BD.	  
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3. Mariánské	  posvícení:	  	  

Na	  posvícení	  zajistí	  AC	  již	  staročeskou	  kapelu,	  komise	  poptá	  divadélko	  pro	  děti.	  
	  
	  

4. Změna	  předsedkyně	  kulturní	  komise	  	  
BD	   oznámila	   odstoupení	   z	  postu	   předsedkyně	   KK,	   od	   1.7.	   bude	   řadovým	   členem	   KK.	   Návrh	   na	   novou	  
předsedkyni	  KK	  -‐	  Anna	  Cajthamlová.	  JS	  přednese	  na	  radě,	  bod	  je	  nutné	  odsouhlasit.	  

	  

Komise	  se	  dohodla	  na	  další	  schůzi	  25.	  Května.	  

Zapsala	  Blanka	  Drahošová	  

	  

	  

	  
	  

	  


